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  Üniversite eğitiminiz ve deneyimleriniz kariyerinize nasıl katkı sağladı? 

Üniversite eğitimi sadece bilmeyi değil neyi bilmediğimizi de fark etmemize yarıyor. Bu 
farkındalık beni halen yapmakta olduğum işimdeki değer zincirinin her bir halkasının 
çıktıya nasıl etki edeceğiyle ilgili bir arayışa soktu. Öğrendikçe, geliştikçe daha az hata 
ile ilerlemem mümkün oldu. 

🌟 Kariyer yolculuğunuz nasıl başladı? Mezuniyetten sonra ilk adımlarınız neler 

oldu?   
Mezuniyetten sonra profesyonel olarak bir tekstil şirketinde işletme mühendisi olarak 

çalışmaya başladım. O yıllarda üretim yapabilmek önemliydi çünkü piyasada yeterince 

ürün bulunmuyordu. Bu nedenle makinaların verimli bir şekilde çalışması en büyük 

öncelikti. Makinayı tanımak ve verimli çalışması için verilen ve tekstil hammaddesine 

uygun ayarlamak öncelikliydi. 

⚙  Karşılaştığınız en büyük zorluk neydi ve bunu nasıl aştınız? 

Kullanılan makine / hammaddeye ait bilgi ve dökümanlar genellikle eksik ve yetersizdi. 

Bilgi zor ulaşılan ve varlığıyla büyük fark yaratan durumdaydı. Montör ve teknisyenlerle 

kurduğum iyi ilişkilerle öğrendiğim bilgiyi, okulda aldığım teorik bilgiyle harmanlayarak 

ve yorumlayarak karşılaştığımız sorunlar ve geliştirmeler için doğru bir zemin 

oluşturdum. 

   Şu anda yaptığınız iş ve başarılarınız hakkında kısa bilgi verir misiniz? 

Demirtaş OSB de bir dokuma işletmesinin ortağı / yöneticisiyim. Fonksiyonel tekstil 

imalatı yapıyoruz. 

💡 Yeni mezunlara veya öğrencilere verebileceğiniz en önemli tavsiye nedir? 

Kendi doğalarına yetkinliklerine uygun bir tekstil alanı seçmeleri ve seçtikleri alanda 

sabır göstermelerini derinleşmelerini tavsiye ederim. Diğer bir tavsiyede sağlıklarına 

dikkat etmeleri ve çalıştıkları kişilerle iyi ilişkiler kurmaya gayret göstermeleridir. 
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